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Abstract;

The current research aims to study the use of the National System for Online
Documentation SNDL by PhD students of the third phase, and the two researchers applied
their field study to the students of the third phase PhD LMD at the Faculty of Humanities and
Social Sciences at the University of M'sila.

The researchers found in their results that studentsof the third phase tend to generalize the
completion of their academic research from the electronic information sources included in
the databases of the national system for online documentation.

Keywords: Electronic Information Sources- PhD Students third Phase- The National
System for Online Documentation- University of M'sila.

Résume:

La recherche actuelle vise a étudier l'utilisation du Systéme national de
documentation en ligne SNDL par les doctorants de la troisieme cycle. Les chercheurs ont
appliqué leur étude de terrain sur les étudiants de la troisieme cycle du doctorat LMD de la
Faculté des sciences humaines et sociales de I'Université de M'sila. Les chercheurs ont
constaté dans leurs résultats que les doctorants de la troisieme cycles ont tendance a
généraliser la réalisation de leurs recherches académiques a partir de sources électroniques
d'informations incluses dans les bases de données du systéme national de documentation en
ligne.

Mots clés: doctorants troisieme cycle - Universite de M'sila- sources d'information
électroniques- Systeme national de documentation en ligne.
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